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   Protokół nr X/2011 
 X sesji Rady Powiatu w Giżycku 

I część w dniu 21 lipca 2011 r. 
BR.0002.7.2011                                         
I część X Sesji Rady Powiatu w Giżycku otworzyła w dniu 21 lipca 2011 r. o godz. 15.00  
Przewodnicząca Rady Powiatu Krystyna Kralkowska . Przewodnicząca Rady Powiatu 
oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu  uczestniczy 15 radnych, co wobec 
ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób, stanowi  quorum pozwalające na  
podejmowanie  prawomocnych uchwał. 
Przewodnicząca Rady Powiatu powitała osoby obecne na sesji. 
 
Nieobecni usprawiedliwieni radni: Stanisław Bojarski, Tomasz Przymorski.  
 
Lista obecności radnych stanowi  załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności gości  stanowi  załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu przedstawiła  porządek  sesji:  

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie wymaganego quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2011. 
4. Sprawy różne. 
5. Ogłoszenie przerwy w obradach.. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi dotyczące porządku obrad. 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Ad. 3. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2011. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem  projektu uchwały: 
Proponowane zmiany związane są z koniecznością wykonania dodatkowych prac przy 
inwestycjach realizowanych w ramach projektów z udziałem środków unijnych: 
Rozdz.81030 „Aktywizacja społeczności sąsiedzkich poprzez rozwój infrastruktury sportowej 
i innych działań edukacyjnych” – wykonanie drenażu i dodatkowego utwardzenia gruntu na 
planowanym boisku przy Zespole Szkół Kształtowania Środowiska i Agrobiznesu, 
Rozdz.80140 „Edukacja zawodowa w regionie trans granicznym podstawą rozwoju 
przedsiębiorczości” – wymiana dodatkowego odcinka sieci ciepłowniczej w budynku 
Centrum Kształcenia Praktycznego, 
Zmiana limitów z tytułu zaciąganych kredytów umożliwi wcześniejsze wszczęcie procedury 
przetargowej.  Zmiana ta wynika ze zmian budżetu powiatu.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisje Spraw Społecznych oraz Edukacji, Kultury i Sportu nie zajmowały się tematem. 
 
Starosta M. Drzażdżewski przeprosił za nagłe zwołanie sesji, ale uprzedzał na ostatniej 
sesji, że czasami zdarzają się sytuacje, szczególnie związane z realizacją projektów 
finansowanych z programów unijnych, które wymagają zmian w budżecie. Zmiany dotyczą 
projektów finansowanych z programu Litwa – Polska. Pierwsza zmiana związana jest 
z prowadzonymi robotami w CKP – po odkryciu posadzki okazało się, że kanał ciepłowniczy 
zaewidencjonowany jako nowy, nie nadaje się do użytku (odcinek kanału) i musi być 
wymieniony.  Koszt 35.000 zł. Druga zmiana związana jest z modernizacją boiska przy 
ZSKŚiA. Projektant nie przewidywał drenażu boiska, gdyż zakładał naturalne wsiąkanie 
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wody, ale obawiamy się, że oparł to tylko i wyłącznie na badaniach części gruntu boiska. 
Chcemy wprowadzić drenaż, który będzie utrzymywał boisko w lepszym stanie. Jest do tego 
okazja, bo nie rozpoczęto na tyle robót, żeby w tej chwili odstępować od drenażu, ale 
z drugiej strony opóźnienie o miesiąc mogłoby spowodować taki postęp robót, że nie 
opłacałoby się już go robić. Koszt 59.000 zł. Powyższe zmiany to pierwszy element dla 
którego sesja została zwołana. Druga sprawa wiąże się z uchwałą budżetową podejmowaną 
na ostatniej sesji. Trzeba zmienić zapis dotyczący wysokości limitów z tytułu zaciąganych 
kredytów i pożyczek. Poprosił Skarbnika Powiatu o wyjaśnienie. 
Skarbnik E. Makar  powiedziała, że w uchwale budżetowej na rok 2011 podjętej 28 grudnia 
2010 r. określono limity zobowiązań z tytułu zaciąganych kredytów i pożyczek oraz 
emitowanych papierów wartościowych zaciąganych m.in. na: finansowanie planowanego 
deficytu budżetu, spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu emisji papierów 
wartościowych oraz zaciągniętych kredytów i pożyczek. Rada upoważniła Zarząd Powiatu 
do zaciągania kredytów i pożyczek do wysokości określonych limitów. Po zmianie budżetu 
na koniec czerwca, gdzie zmienił się deficyt, gdzie zabezpieczono środki na ewentualną 
pożyczkę dla SP ZOZ, gdzie zaplanowano zaciągnięcie kredytu także na spłatę wcześniej 
zaciągniętych kredytów, nie dokonano zmiany wysokości limitów. Uniemożliwia to 
wszczęcie procedury kredytowej w wysokości zaplanowanej w czerwcu, gdzie kredyt wzrósł 
nam o ponad mln zł.   
H. Sarul stwierdziła, że skoro mamy rozmawiać o zmianach w budżecie, gdzie znacząca 
pozycja to pożyczka dla SP ZOZ, zapytała jak wygląda aktualna sytuacja szpitala, o ile 
zmalały – wzrosły zobowiązania wymagalne i straty szpitala. W związku z tym, że procedura 
zaciągnięcia kredytu nie została jeszcze wszczęta zapytała, jak będą wyglądały terminy jego 
uzyskania.  
M. Drzażdzewski powiedział, że limit jest potrzebny, żebyśmy mogli ogłosić przetarg na 
całą kwotę kredytu, czyli o ten mln zł więcej. Jeżeli chodzi o same udzielenie kredytu dla 
SPZOZ, rozpoczniemy to znacznie wcześniej, a wykorzystamy środki kasowe, które 
będziemy mieli w danym momencie do dyspozycji. Dodał, że Dyrektor SPZOZ 
poinformował Zarząd o rozpoczętych rozmowach z wierzycielami i określił kwotę 
najpilniejszych zobowiązań na 1.026.000 zł, więc do tej kwoty zaczynamy się przymierzać.  
J. Dobrzyński Z-ca Dyrektora SPZOZ przedstawił informacje na temat sytuacji 
finansowej SPZOZ wg stanu na 30.06.2011 r. – załącznik nr 3 do protokołu. 
Strata brutto: 2.509.592,51 zł 
Zobowiązania ogółem: 9.275.693,62 zł, z czego wymagalne 4.567.466,28 zł.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15 osób – jednogłośnie. 
Uchwała nr X/59/2011 w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2011 
została podjęta – stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 
Ad. 4. Sprawy różne. 
Starosta M. Drzażdżewski przedstawił Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu 
Powiatu: od ostatniej sesji  odbyły się  1 posiedzenie, na którym Zarząd: 

1) przygotował projekty uchwał, z którymi radni zapoznają się przed sesją sierpniową, 
m.in. dotyczące zmiany w strukturze opieki społecznej – będzie zmieniany statut 
Domu Pomocy Społecznej, bo szukamy rozwiązania na wykorzystanie wolnych 
miejsc w DPS;  

2) przyznał coroczne stypendia dla najbardziej wyróżniających się uczniów szkół 
powiatowych;  
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3) zmienił regulamin Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie na wniosek dyrektora 
jednostki, co jest wynikiem przeprowadzonego audytu w PCPR; 

4) zajmował się sprawami związanymi z projektami realizowanymi w CKP i ZSKŚiA. 
 
H. Sarul poinformowała, że dyrektor NFZ w Olsztynie planuje zakup w każdym powiecie  
20 miejsc opiekuńczo – leczniczych. Docelowo w każdym powiecie chce mieć oddział 
dziennej rehabilitacji. Jest to propozycja na dodatkowy zarobek.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu: 

• wręczyła radnej Izabelli Walasek pierwszą legitymację radnego IV kadencji; 
• poinformowała, że wpłynęła skarga Pana W. W. na działalność Zarządu Dróg 

Powiatowych w Giżycku, którą skierowała do Komisji Rewizyjnej celem 
rozpatrzenia; 

• poinformowała o zaproszeniu na Ogólnopolskie Regaty „Nivea Błękitne Żagle” 
w dniach 23-24 lipca; 

•  zaproponowała, aby następna sesja Rady Powiatu odbyła się 1 września, a nie tak 
jak jest planowana w ostatni czwartek miesiąca tj.25 sierpnia. 

Innych spraw nie zgłoszono. 
 
Ad. 5. Ogłoszenie przerwy w obradach. 
Wobec wyczerpania tematyki posiedzenia Przewodnicząca Rady Powiatu o godz. 15.20 
ogłosiła przerwę w obradach . 
 
Protokołowała      Przewodnicząca Rady Powiatu 
 
Agnieszka Jarocka             Krystyna Kralkowska 
 
 

II część X sesji Rady Powiatu w dniu 1.09.2011 r.  
 
W dniu 1 września 2011 r. o godz. 12.00  Przewodnicząca Rady Powiatu Krystyna 
Kralkowska wznowiła, po przerwie,  obrady  X Sesji Rady Powiatu w Giżycku.  
 
Przewodnicząca Rady Krystyna Kralkowska zacytowała fragment wiersza „Pokolenie” 
Krzysztofa Kamila Baczyńskiego, poety, którego młodość przypadła na czas okupacji: 
„czy my karty Iliady, rzeźbione ogniem w błyszczącym złocie, czy nam postawią, z litości 
chociaż, nad grobem krzyż”; powiedziała, że w dniu dzisiejszym obchodzimy 72 rocznicę 
napaści Niemiec hitlerowskich na Polskę, myśli, iż każda z naszych rodzin pamięta tę 
przeszłość.  
Przewodnicząca Rady poprosiła zebranych o uczczenie tej rocznicy minutą ciszy. 
Wszyscy obecni na sali wstali.  Powinność została wypełniona. 
Przewodnicząca Rady Powiatu podziękowała i przystąpiła do realizacji porządku obrad. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu  
uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób, stanowi  
quorum pozwalające na  podejmowanie  prawomocnych uchwał. 
Przewodnicząca Rady Powiatu powitała osoby obecne na sesji. 
 
Nieobecni usprawiedliwieni radni: Halina Sarul i Łukasz Bielewski. 
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Lista obecności radnych stanowi  załącznik nr 5 do protokołu. 
Lista obecności gości  stanowi  załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi dotyczące protokołu 
IX sesji z dnia 30 czerwca 2011 r.  
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady  Powiatu  poddała pod głosowanie przyjęcie ww. protokołu. 
Wynik głosowania: „za” – 13, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się „ – 2 osoby. 
W wyniku głosowania protokół  IX sesji został przyjęty.  
 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu przedstawiła  porządek  sesji:  

1. Otwarcie II części X sesji, stwierdzenie wymaganego quorum. 
2. Przyjęcie przez Radę protokołu IX sesji z dnia 30 czerwca 2011 r.  
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
6. Informacja o przygotowaniu szkół i placówek oświatowych Powiatu Giżyckiego  

do nowego roku szkolnego. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie podjęcia działań zmierzających do utworzenia Zespołu 

Placówek Oświatowych pod nazwą Powiatowe Centrum Rozwoju Edukacji w 
Giżycku. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Domu Pomocy Społecznej w Giżycku.  
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmniejszenia opłat za wydanie nowego prawa jazdy  

i dowodu rejestracyjnego wydawanych w związku ze zmianą adresu kierowcy lub 
właściciela pojazdu, gdy zmiana ta spowodowana została zmianami 
administracyjnymi. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowych zasad, 
sposobu i trybu udzielania ulg z tytułu należności pieniężnych Powiatu Giżyckiego 
oraz jego jednostek organizacyjnych, mających charakter cywilnoprawny, a także 
wskazania organów do tego uprawnionych.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Statucie Samodzielnego Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej w Giżycku. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały XLIV/261/2010 Rady Powiatu w 
Giżycku z dnia 26 sierpnia 2010 r. w sprawie określenia zakresu i formy informacji  
z wykonania budżetu powiatu za pierwsze półrocze roku budżetowego.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2011. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi  na działalność Zarządu Dróg 

Powiatowych w Giżycku. 
15. Sprawy różne. 
16. Zamknięcie  X sesji. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi dotyczące porządku obrad. 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu przystąpiła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
Starosta M. Drzażdżewski powiedział: 

1) przygotowaliśmy projekty uchwał na dzisiejszą sesję; 
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2) dokonaliśmy zmiany w regulaminie organizacyjnym Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie uwzględniające zalecenia wynikające z audytu; 

3) zbyliśmy  majątek – nieruchomość przy ulicy Przemysłowej za 302 tys. zł (była w 
dotychczasowym zarządzie Zespołu Szkół Kształtowania Środowiska  
i Agrobiznesu); 

4) przeznaczyliśmy do sprzedaży nieruchomość w Jagodnem – podzielono działki, 
informacja podlega wywieszeniu na tablicy ogłoszeń, potem ogłosimy przetarg; 

5) współfinansowaliśmy różne letnie imprezy i koncerty; 
6) gościliśmy delegację z Chorwacji – w związku z naszą prezydencją w Unii –  

w Rynie i Giżycku, towarzyszył jej Marszałek Borusewicz i ministrowie; 
7) przed nami czas dożynek, podsumowanie pracy gmin i powiatu obsługującego 

mieszkańców obszarów wiejskich; mamy zaproszenia od wszystkich gmin, dożynki 
powiatowo – gminne odbędą się w Wydminach; 

8) otrzymaliśmy zaproszenie z Litwy - od Mera miejscowości Sołneczniki (dużo 
mieszkańców naszego powiatu stamtąd pochodzi); ci ludzie chcą z nami 
współpracować, zwłaszcza na płaszczyźnie wymiany turystycznej dzieci i młodzieży; 

9) sytuacja w szpitalu (do dyspozycji jest obecny na sesji dyrektor, można zadawać  
mu pytania) -  odnotowaliśmy tendencję ekonomicznie korzystną, ponieważ straty 
w lipcu są mniejsze niż w czerwcu, przygotowujemy pożyczkę dla SP ZOZ - u,  
po 8 września zadecydujemy o niej; 

Starosta zachęcił wszystkich do korzystania ze strony internetowej powiatu – 
bezpośredniej – www.powiatgizycki.pl , zamieszczamy na niej informacje o aktualnych 
wydarzeniach, a także informacje do przedsiębiorców o e-obsłudze. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu K. Kralkowska pogratulowała dyrektorowi szpitala 
sukcesu  pierwszych optymistycznych symptomów poprawy sytuacji finansowej szpitala. 
 
Pytań  do Zarządu nie zgłoszono. 
 
  
Ad. 5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
Wolnych wniosków i pytań nie zgłoszono. 
 
Ad. 6. Informacja o przygotowaniu szkół i placówek oświatowych Powiatu Giżyckiego 
do nowego roku szkolnego. 
Informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała zebranych, iż w dniu 23 sierpnia 2011r.  
dwie komisje : Spraw Społecznych oraz Rewizyjna, po zapoznaniu się z przedstawioną 
radnym informacją,  złożyły wizyty w naszych szkołach, aby zapoznać się naocznie  
z przygotowaniem ich do nowego roku szkolnego. Komisje stwierdziły, iż przygotowanie 
szkół do nowego roku jest prawidłowe, w II LO trwa jeszcze remont sali gimnastycznej, ale 
wykonawcy obiecują, iż skończy się do pierwszego dzwonka.  
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek 
Oświatowych  - Kazimierza Ambroziaka o podsumowanie tematu. 
K. Ambroziak  powiedział, że istotnie, szkoły są dobrze przygotowane, ale nie do końca, 
tak bowiem można  powiedzieć, gdy się nie ma już nad czym pracować, ale my mamy pracy 
jeszcze na wiele lat. W tej chwili trwają dwie inwestycje – dokończenie remontu sali 
gimnastycznej w II LO oraz przebudowa Centrum Kształcenia Ustawicznego (praca 
zaplanowana  od maja do listopada) i wyposażenie placówki. CKU zacznie pracować od II 
semestru. Wartość remontu i wyposażenia wynosi 3 mln zł. Inwestycje w Zespole Szkół 
Kształtowania Środowiska i Agrobiznesu polegające na budowie hali sportowej,  
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modernizacji boiska, budowie parkingu dobiegają końca, przedłużyły się, ponieważ 
projektant nie przewidywał drenażu boiska zakładając  naturalne wsiąkanie wody, ale my 
dodatkowo chcemy wprowadzić drenaż, który umocni boisko. Do końca roku 
zaplanowaliśmy jeszcze – w październiku – remont dachu na budynku Ośrodka Szkolno – 
Wychowawczego oraz małą inwestycję na posesji Zespołu Szkół Elektronicznych  
i Informatycznych. 
K. Ambroziak z satysfakcja stwierdził, iż obserwuje duże zainteresowanie ze strony radnych 
sprawami oświaty. Dyrektorom szkół złożył życzenia powodzenia w wypełnianiu ich misji. 
 
T. Przymorski zwrócił uwagę na zły rozkład  kursowania autobusów w godzinach 
popołudniowych i wieczornych z Giżycka do Wydmin, Rynu, Miłek -  młodzież nie ma 
możliwości dogodnego powrotu  do domów po  zajęciach pozalekcyjnych. Na posiedzeniu 
Komisji Edukacji przedstawił ten problem i zwrócił się do Starosty z prośbą o interwencję. 
M. Drzażdżewski odpowiedział, iż rozeznamy temat, zorientujemy  się  jakie jest 
zapotrzebowanie, skonsultujemy godziny. W międzyczasie pojawiła się nowa propozycja 
jednego z przewoźników, który uruchamia kilka kursów na trasie z Giżycka do Rynu. 
W. Strażewicz dodał, że prawda jest taka, iż możemy postulować, ale przewoźnikowi musi 
się po prostu opłacać. 
Na tym dyskusję zakończono. 
 
Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie podjęcia działań zmierzających do utworzenia 
Zespołu Placówek Oświatowych pod nazwą Powiatowe Centrum Rozwoju Edukacji  
w Giżycku. 
Radni zostali zapoznani z projektem uchwały: 
W celu poprawy jakości systemu doskonalenia nauczycieli, spójnego z rozwojem szkół 
i placówek oświatowych, Ministerstwo Edukacji Narodowej realizuje projekt pn.: „System 
doskonalenia nauczycieli oparty na ogólnodostępnym kompleksowym wspomaganiu 
szkół”. Planowane w ramach projektu zmiany wprowadzone do systemu doskonalenia 
przyniosą korzyści przede wszystkim: 

− szkołom i placówkom oświatowym, którym zostanie udzielone wsparcie we 
wszystkich obszarach działania. „Wprowadzony” do szkoły proces doskonalenia 
będzie prowadzony zgodnie z jej aktualnymi potrzebami, 

− nauczycielom, którzy otrzymają kompleksową pomoc w pracy dydaktyczno – 
wychowawczej. System doskonalenia będzie towarzyszył nauczycielom we 
wdrożeniu do praktyki zawodowej zmian  wprowadzanych w oświacie. 

Nowy system ma być nakierowany na pracę z konkretną szkołą czy placówką, wspierać ją 
w wykonywaniu zadań nakładanych przez państwo, jak również wspomagać 
w rozwiązywaniu jej indywidualnych problemów. Oferta kierowana do szkoły powinna być 
wynikiem analizy sytuacji szkoły i odpowiadać na jej rzeczywiste potrzeby. 
Podstawowym ogniwem tak rozumianego wspierania pracy szkół mają być lokalne centra 
edukacji  (docelowo w każdym powiecie przynajmniej jedno), których zadaniem będzie 
kompleksowe wspomaganie szkół i placówek w zakresie: 

− pomocy psychologiczno – pedagogicznej udzielanej uczniom, rodzicom 
i nauczycielom, 

− organizowanie współpracy, wymiany doświadczeń nauczycieli, dyrektorów 
i szkół, 

− zapewniania nauczycielom dostępu do informacji pedagogicznej, 
− wspomagania nauczycieli i dyrektora szkoły w obszarach pracy szkoły 

wymagających szczególnego wsparcia (zgodnie z diagnozą potrzeb danej szkoły 
i jej koncepcji rozwoju). 
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W przygotowywanym przez MEN projekcie nowelizacji ustawy o systemie oświaty, centrum 
rozwoju edukacji to zespół placówek w skład którego obligatoryjnie musi wchodzić poradnia 
psychologiczno – pedagogiczna oraz przynajmniej jedna placówka doskonalenia nauczycieli 
lub biblioteka pedagogiczna.   
Powiat giżycki nie prowadzi biblioteki pedagogicznej a placówka doskonalenia nauczycieli – 
Powiatowy Ośrodek Doskonalenia Nauczycieli -  funkcjonuje w strukturze Centrum 
Kształcenia Ustawicznego, Praktycznego i Doskonalenia Nauczycieli. 
W celu dostosowania istniejącej struktury w/w jednostek do wymogów projektu konieczne 
jest wydzielenie Powiatowego Ośrodka Doskonalenia Nauczycieli z CKUP i DN i połączenie 
w zespół wraz z Poradnią Psychologiczno – Pedagogiczną. Procedura wydzielenia powinna 
zakończyć się z 31 grudnia 2011 r.  
Ponadto, aby praca centrum obejmowała cały proces wsparcia, wskazane byłoby podjęcie 
działań zmierzających do przekazania przez Samorząd Województwa Warmińsko – 
Mazurskiego do prowadzenia przez Powiat Giżycki filii w Gi życku Warmińsko – Mazurskiej 
Biblioteki Pedagogicznej. 
Podsumowując: 

1. powstanie lokalnego centrum rozwoju umożliwi zaktywizowanie działań 
podejmowanych przez szkoły i nauczycieli na rzecz własnego rozwoju,  

2. samorząd otrzyma wsparcie w budowaniu lokalnej sieci współpracy szkół i placówek 
oraz w kreowaniu polityki oświatowej. W ramach tego projektu powstanie struktura 
współpracy szkół z terenu powiatu, kształcących na wszystkich poziomach. Udział 
w projekcie zadeklarowały wszystkie szkoły z terenu powiatu giżyckiego.  

3. objęci wszechstronną diagnozą uczniowie otrzymają wsparcie rozwoju swoich 
talentów. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisje Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz  Spraw Społecznych  zapoznały się, ale 
nie opiniowały projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15 osób – jednogłośnie. 
Uchwała X/60/2011 w sprawie podjęcia działań zmierzających do utworzenia Zespołu 
Placówek Oświatowych pod nazwą Powiatowe Centrum Rozwoju Edukacji  
w Giżycku została podjęta – stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Domu Pomocy Społecznej w Giżycku.  
Radni zostali zapoznani z projektem uchwały: 
W chwili obecnej Dom Pomocy Społecznej w Giżycku posiada 131 miejsc statutowych. 
Przeznaczony jest dla osób w podeszłym wieku obojga płci, które nie mogą samodzielnie 
funkcjonować w życiu codziennym, a którym nie można zapewnić niezbędnej pomocy  
w formie usług opiekuńczych w miejscu zamieszkania. W związku ze zmianami w ustawie  
o pomocy społecznej, gminy kierują do placówek o naszym profilu mniejszą liczbę osób. 
Średnio  co miesiąc w Domu Pomocy Społecznej w Giżycku pozostaje około 7 wolnych 
miejsc. Wiąże się to ze zmniejszeniem budżetu Domu. W kwietniu bieżącego roku Wojewoda 
Warmińsko – Mazurski zmniejszył  z tego względu  dotację w kwocie  308.354 złotych. 
Wychodząc naprzeciw oczekiwaniom środowiska i mając możliwości w zabezpieczeniu 
całodobowo usług opiekuńczych dla osób przewlekle somatycznie chorych proponuje się 
przekształcenie Domu Pomocy Społecznej w Giżycku w placówkę wielofunkcyjną z 98 
miejscami dla osób w podeszłym wieku i 33 dla osób przewlekle somatycznie chorych.  
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Dokonana analiza rynku pozwala stwierdzić, że istnieje zapotrzebowanie na miejsca dla osób 
wymagających całodobowej, kompleksowej opieki, w tym usług pielęgnacyjnych i 
rehabilitacyjnych. Często są to osoby, które przebywają  w szpitalu, chociaż mogłyby trafiać 
pod opiekę domu pomocy. Rozszerzenie działalności Domu Pomocy Społecznej w Giżycku 
umożliwi utrzymanie personelu specjalistycznego, który będzie świadczyć usługi  dla 
wszystkich mieszkańców. Wpłynie to na poprawę jakości usług. Mając odpowiednio 
wykwalifikowaną kadrę, całodobowo będzie można przyjmować do domu pomocy społecznej 
osoby przewlekle somatycznie chore, co sprawi, że nie będzie miejsc wolnych. Przyczyni się 
to do płynności finansowej placówki i wpłynie na pozyskanie dodatkowych środków do 
budżetu Domu Pomocy Społecznej w Giżycku. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisje Komisja Spraw Społecznych oraz  Finansów i Rozwoju Gospodarczego  pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15 osób – jednogłośnie. 
Uchwała X/61/2011 w sprawie zmiany Statutu Domu Pomocy Społecznej w Giżycku 
została podjęta – stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmniejszenia opłat za wydanie nowego prawa jazdy  
i dowodu rejestracyjnego wydawanych w związku ze zmianą adresu kierowcy lub 
właściciela pojazdu, gdy zmiana ta spowodowana została zmianami administracyjnymi. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Art. 79b i art. 98a ustawy z dnia 20 czerwca 1997 r. Prawo o ruchu drogowym (Dz. U. z 2005 r. 
Nr 108, poz. 908 ze zm.) pozwala radzie powiatu w drodze uchwały, zmniejszyć opłatę lub 
zwolnić od jej uiszczenia osoby zobowiązane do ubiegania się o wydanie nowego prawa jazdy 
lub nowego dowodu rejestracyjnego pojazdu w przypadku gdy zmiana stanu faktycznego  
w zakresie adresu kierowcy lub właściciela pojazdu, wymagająca wydania nowego dokumentu, 
spowodowana została zmianami administracyjnymi. Starosta ponosi koszty wyprodukowania 
i dostawy druków komunikacyjnych w tym praw jazdy i dowodów rejestracyjnych , których 
producentem jest Polska Wytwórnia Papierów Wartościowych w Warszawie. Ceny 
wyprodukowania dokumentów komunikacyjnych i ich oznaczeń są rokrocznie rewaloryzowane 
o średnioroczny wskaźnik cen towarów i usług konsumpcyjnych w stosunku do roku ubiegłego 
(Komunikat Prezesa GUS).Wysokość nowych cen podawana jest rokrocznie przez producenta 
dokumentów komunikacyjnych – Polską Wytwórnię Papierów Wartościowych w Warszawie. 
Opłata za wydanie prawa jazdy wynosi obecnie 84 zł –Rozporządzenie MI w sprawie 
wysokości opłat i stawek wynagrodzenia za sprawdzenie kwalifikacji oraz za wydanie 
dokumentów w tych sprawach (Dz. U. Nr 219 z 2003 roku poz.2162 ze zm.). Opłata za 
wydanie dowodu rejestracyjnego wynosi obecnie 54 zł, komplet nalepek legalizacyjnych 12,5 
zł - Rozporządzenie MI w sprawie wysokości opłat za wydanie dowodu rejestracyjnego, 
pozwolenia czasowego i tablic rejestracyjnych pojazdów  (Dz. U. Nr 230 z 2003 roku poz. 
2302 ze zm.). Starosta Giżycki  zwrócił się do Burmistrzów i Wójtów gmin naszego powiatu  
z pytaniem, czy istnieje możliwość zrekompensowania tych opłat przez gminy ? Odpowiedzi 
były negatywne. Jedynie Wójt Gminy w Giżycku zadeklarował, iż rozważenie możliwości 
pokrycia kosztów wyprodukowania dokumentów  komunikacyjnych nastąpi w przypadku 
odstąpienia Powiatu od opłaty własnej, Burmistrz Miasta Giżycka nie wykluczył prowadzenia 
takich rozmów, jeżeli nastąpi zmiana nazwy ulic. W związku z powyższym proponuje się 
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zmniejszenie opłat za wydanie prawa jazdy i dowodu rejestracyjnego do wysokości kosztów 
wyprodukowania w/w dokumentów i zrezygnowania z własnego dochodu. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisja Spraw Społecznych oraz Komisja Edukacji, Kultury i Sportu zapoznały się, ale nie 
opiniowały projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15 osób – jednogłośnie. 
Uchwała nr X/62/2011 w sprawie zmniejszenia opłat za wydanie nowego prawa jazdy  
i dowodu rejestracyjnego wydawanych w związku ze zmianą adresu kierowcy lub 
właściciela pojazdu, gdy zmiana ta spowodowana została zmianami administracyjnymi – 
została podjęta – stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowych zasad, 
sposobu i trybu udzielania ulg z tytułu należności pieniężnych Powiatu Giżyckiego oraz 
jego jednostek organizacyjnych, mających charakter cywilnoprawny, a także wskazania 
organów do tego uprawnionych.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisja  Finansów i Rozwoju Gospodarczego  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisja Spraw Społecznych oraz Komisja Edukacji, Kultury i Sportu zapoznały się, ale nie 
opiniowały projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15 osób – jednogłośnie. 
Uchwała nr X/63/2011 w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowych zasad, 
sposobu i trybu udzielania ulg z tytułu należności pieniężnych Powiatu Giżyckiego oraz 
jego jednostek organizacyjnych, mających charakter cywilnoprawny, a także wskazania 
organów do tego uprawnionych  została podjęta – stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  
 
Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Statucie Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Gi życku. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały. 

1. Zmiana nazwy komórki organizacyjnej z „Dział Fizjoterapii”  na  „Zakład Fizjoterapii 
z Działem Fizjoterapii”: 
Obecnie w strukturach szpitala funkcjonuje usługa Fizjoterapii dla pacjentów 
hospitalizowanych, natomiast SP ZOZ w Giżycku nie posiada kontraktu z NFZ na tę 
usługę dla pacjentów ambulatoryjnych. Pacjenci za zabiegi płacą z własnych środków. 
Szpital chce się ubiegać o kontrakt z NFZ, który pozwoli na rozszerzenie zakresu 
usług medycznych dla pacjentów korzystających z ubezpieczenia zdrowotnego  
i pokrycie kosztów zatrudnienia personelu. 

2. Dodanie „Poradni rehabilitacyjnej”: 
Dodanie w/w poradni do struktur Zakładu pozwoli na uzyskanie kontraktu z NFZ, co 
umożliwi kwalifikowanie pacjentów na zabiegi fizjoterapii w warunkach 
ambulatoryjnych. 

3. Dodanie i podporządkowanie Pielęgniarce koordynującej Działem Epidemiologii 
„Zespołu higieny szpitalnej”: 
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Obecnie usługę sprzątania w szpitalu świadczy firma zewnętrzna. Planuje się 
rezygnację z tej usługi i przejęcie sprzątania przez pracowników SP ZOZ w Giżycku. 
Efektem rezygnacji z usługi zewnętrznej jest powołanie nowej komórki 
organizacyjnej, a także obniżenie kosztów utrzymania higieny szpitalnej i utworzenie 
nowych stanowisk pracy dla pracowników objętych planowaną restrukturyzacją 
zatrudnienia w SP ZOZ w Giżycku 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisje Komisja Spraw Społecznych oraz  Finansów i Rozwoju Gospodarczego  pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 14, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się – 1 osoba. 
Uchwała nr X/64/2011 w sprawie zmian w Statucie Samodzielnego Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej w Gi życku została podjęta – stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały XLIV/261/2010 Rady Powiatu  
w Giżycku z dnia 26 sierpnia 2010 r. w sprawie określenia zakresu i formy informacji  
z wykonania budżetu powiatu za pierwsze półrocze roku budżetowego.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisja  Finansów i Rozwoju Gospodarczego  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisja Spraw Społecznych oraz Komisja Edukacji, Kultury i Sportu zapoznały się, ale nie 
opiniowały projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15 osób – jednogłośnie. 
Uchwała X/65/2011 w sprawie zmiany uchwały XLIV/261/2010 Rady Powiatu  
w Giżycku z dnia 26 sierpnia 2010 r. w sprawie określenia zakresu i formy informacji  
z wykonania budżetu powiatu za pierwsze półrocze roku budżetowego została podjęta – 
stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  
 
Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2011. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniami do uchwały: 
Dochody i wydatki: 
Rozdz.60014 – dotyczy środków planowanych do pozyskania przez ZDP z tytułu opłat za 
zajęcie pasa drogowego oraz ze sprzedaży składników majątkowych w ogólnej kwocie 
186.000 zł i przeznaczenia ich na wydatki w tej jednostce. Ponadto gminy: Wydminy i Ryn 
udzielają pomocy finansowej na następujące zadania: 

1. Gmina Wydminy - wykonanie chodnika przy drodze powiatowej nr 1857N we wsi 
Orłowo - 16.503,- 

2. Gmina Wydminy - roboty drogowe przy drodze powiatowej nr 1853N Talki - Pańska 
Wola w m. Talki - 5.000,- 

3. Gmina Ryn - opracowanie dokumentacji projektowej na remont drogi powiatowej nr 
1787N Rybical - Skorupki - 10.490,- 

4. Gmina Wydminy – przebudowa drogi powiatowej nr 1706N Ranty – Wydminy – 
37.500 zł. 

Rozdz.75801 – dotyczy zwiększenia części oświatowej subwencji ogólnej. 
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Rozdz.80111 – dotyczy środków uzyskanych przez SOSW z tytułu zwrotu kosztów 
wynagrodzenia nauczyciela członka ZNP i przeznaczenia ich na remont dachu w tej jednostce. 
Rozdz.80130 – dotyczy korekty dofinansowania projektu realizowanego w Szkole Policealnej 
„Szkoła z pasją – zawód z przyszłością” oraz środków w kwocie 9.000 zł uzyskanych z 
dzierżawy gruntów rolnych w m. Jagodne Małe i przeznaczenia ich na sfinansowanie remontu 
klasy lekcyjnej w ZSKŚiA. 
Rozdz.85395 – dotyczy środków z tytułu refundacji wynagrodzeń pracowników 
niepełnosprawnych w ZAZ-ie. Środki te nie są przekazywane do budżetu powiatu a trafiają 
bezpośrednio do zakładu. 
Wydatki: 
Rozdz.60014/92120 – dotyczy przesunięcia nadwyżki środków zaplanowanych na remont 
mostu obrotowego na remonty dróg powiatowych 
Rozdz.63001 – dotyczy zwiększenia planu wydatków na projekt pn. „Modernizacja i 
rozbudowa systemu informacji turystycznej” o 7.000 zł. 
Rozdz.75011 – dotyczy przesunięć w planie wydatków na sfinansowanie komisji lekarskiej 
(środki pochodzą z dotacji celowej). 
Rozdz.75075 – dotyczy przesunięć w planie wydatków na projekt „Kurs na Giżycko – 
wróćmy nad jeziora) oraz zwiększenia środków na wynagrodzenia w CPIIT w związku z 
zatrudnieniem dyrektora na pełny etat. 
Rozdz.80130 – dotyczy przesunięć w planie wydatków ZSEiI w celu zabezpieczenia środków 
na przebudowę dachu w budynku byłej siłowni. 
Rozdz.80140 - dotyczy przesunięć w planie wydatków CKUPiDN w celu zabezpieczenia 
środków na remont instalacji elektrycznej. 
Rozdz. 80146 - dotyczy przesunięć w planie wydatków CKUPiDN w celu zabezpieczenia 
środków na wynagrodzenia nauczycieli metodyków. 
Rozdz. 80195 - dotyczy przesunięć w planie wydatków PZOSiPO w ramach projektu 
„Wydajność energetyczna budynków edukacyjnych” w celu zabezpieczenia środków na 
opracowanie dokumentacji technicznej. 
Rozdz. 85407 - dotyczy przesunięć w planie wydatków MBSW w celu zabezpieczenia 
środków na zakup silnika do łodzi motorowej. 
Rozdz.75818 – po rozdysponowaniu środków ze zwiększenia części oświatowej rezerwy 
ogólnej zwiększa się rezerwę na wydatki w dz.801 i 854 (oświata). 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisja  Finansów i Rozwoju Gospodarczego  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisja Spraw Społecznych oraz Komisja Edukacji, Kultury i Sportu zapoznały się, ale nie 
opiniowały projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15 osób – jednogłośnie. 
Uchwała nr X/66/ 2011 w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2011 
została podjęta – stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi  na działalność Zarządu Dróg 
Powiatowych w Giżycku. 
Przewodnicząca Rady Powiatu  K. Kralkowska, poinformowała zebranych, iż w dniu  
11 lipca 2011 r. na jej ręce wpłynęła skarga Pana W. W. z dnia 5 maja 2011 r. na działalność 
Zarządu Dróg Powiatowych w Giżycku, skierowana do Rady Powiatu przez Samorządowe 
Kolegium Odwoławcze w Olsztynie w celu rozpatrzenia. 
Komisja Rewizyjna Rady Powiatu skargę rozpatrzyła i sformułowała niniejszą uchwałę. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej M. Cimocha  
o przedstawienie uzasadnienia uchwały. 
M. Cimoch odczytał uzasadnienie, które zawarte jest w treści uchwały. 
Przewodnicząca Rady zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisje Finansów i Rozwoju Gospodarczego,  Edukacji, Kultury i Sportu oraz Spraw 
Społecznych  zapoznały się, ale nie opiniowały projektu uchwały 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15 – jednogłośnie. 
Uchwała X/67/2011 w sprawie rozpatrzenia skargi  na działalność Zarządu Dróg 
Powiatowych w Giżycku została podjęta – stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
Ad. 15. Sprawy różne. 
M. Ludwiszewska powiedziała, w imieniu pracowników szpitala, jako reprezentująca 
związek zawodowy, że los szpitala nie jest obojętny pracownikom i chcieliby ze swojej strony 
też cos zrobić. Postanowili i podjęli uchwałę, aby ¾ kwoty odpisu na fundusz socjalny 
przekazać na cele szpitala. To dotyczy pracowników zrzeszonych w związku. 
Zebrani nagrodzili  wypowiedź oklaskami. 
T. Przymorski przedstawił sprawę sygnalizowana już na posiedzeniu komisji – bardzo zły 
stan techniczny parkingu przy przychodni lekarskiej – od strony ulicy Warszawskiej. Poprosił 
o interwencję i naprawienie nawierzchni. 
W. Strażewicz powiedział, że jest to centrum miasta i faktycznie należy jak najszybciej 
dokonać wyrównania placu.  
M. Drzażdżewski dodał, iż wkrótce spotka się z Panią Burmistrz i porozmawia i o tej 
sprawie. Poinformował zebranych, że 10 września w Wydminach odbędą się uroczystości 
obchodów powiatowych dożynek. 
 
Ad. 16. Zamknięcie  X sesji. 
Wobec wyczerpania tematyki sesji na dwóch spotkaniach Przewodnicząca Rady Powiatu  
o godz. 12.45 zamknęła obrady. 
 
Protokołowała      Przewodnicząca Rady Powiatu 
 
Barbara Mikołajczyk     Krystyna Kralkowska 


